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Enrolment Application Form


Under the supervision of Ministry of Education and High Education in Qatar
Al Aziziya – Sulait Bin Qais St.Tel : 44505795 -50004904
P.O.Box: 9819 Doha – Qatar
E-mail rowad.ins@gmail.com
website: iq.arrowad.sch.sa

	إجراءات التسجيل والقبول:

يعتمد قبول الطالب على سجلاته الدراسية السابقة بالإضافة لاختبار ومقابلة تحديد المستوى.
• استلام نموذج طلب التسجيل من مكتب الاستقبال و تعبئة نموذج الطلب وإعادته  ومرفق معه  الوثائق التالية:

· 5 صور للطالب (حجم صور جواز السفر)
· نسخة من جواز سفر الطالب / الرقم الشخصي / شهادة الميلاد
· نسخة من تقرير المدرسة السابقة.
· نسخة البطاقة الشخصية / جواز السفر لكلا الوالدين
· شهادة سلوك من المدرسة السابقة.
· الملف الصحي من مركز الرعاية الصحية الأولية


فيما يخص أعمار تسجيل الطلاب يتم مطابقة الأعمار مع تعميم وزارة التعليم الخاص بأعمار القبول في 30 سبتمبر من كل عام.
	الصف
	السن

	
	الحد الأدنى
	الحد الأعلى

	
	
	يوم
	شهر
	عام

	الصف الأول
	5
	29
	11
	7

	الصف الثاني
	6
	29
	11
	8

	الصف الثالث
	7
	29
	11
	9

	الصف الرابع
	8
	29
	11
	10

	الصف الخامس
	9
	29
	11
	11

	الصف السادس
	10
	29
	11
	12




	Admission Procedure:

· Admission is based on past school records, an admission assessment, and an interview.
· Collect an Application Form from the School Reception. Complete the Application Form and return it to the Registrar including the following documents:
· 5 Passport size Photos
· Copy of student's passport / ID / Birth certificate
· Copy of last school report
· Copy of both Guardian ID / Passport
· Letter of conduct from previous school ( where applicable)
· Medical File From primary health care center.
Regarding  students ages registration is matched with Ministry of Education and Higher Education ages in 30th of September:
	class
	Age

	
	Minimum
	Maximum

	
	
	D
	M
	Y

	Grade 1
	5
	29
	11
	7

	Grade 2
	6
	29
	11
	8

	Grade 3
	7
	29
	11
	9

	Grade 4
	8
	29
	11
	10

	Grade 5
	9
	29
	11
	11

	Grade 6
	10
	29
	11
	12












Enrolment Application Form

Admission No.

Photo

	
	 Apply For Grade :
	
	
	
	Admission Date:

	
	Last Grade:
	
	Previous School: 

	Student  Information:

	
	English Full Name :

	
	Arabic Full Name :

	
	Country of Birth:
	Year
	Month
	Day
	Date of Birth :

	
	
	
	
	
	

	
	Religion:
	
	Nationality:
	 Male
 Female
	Gender :

	
	Passport No:
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	Qatari ID / Residence No:

	 Guardian  Information:

	 Father       Mother          Other: ………………………………………………..
	Relationship:

	
	Full Name:

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	Qatari ID / Residence No:
	
	Nationality:

	
	occupation:
	
	Mobile:

	
	Place of Work:
	
	Work  Phone No:

	
	Email:

	Guardian (2) Information:

	 Father       Mother          Other: ………………………………………………..
	Relationship:

	
	Full Name:

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	Qatari ID / Residence No:
	
	Nationality:

	
	occupation:
	
	Mobile:

	
	Place of Work:
	
	Work  Phone No:

	
	Email:

	Other siblings enrolled in school:

	Grade
	Name
	

	
	
	

	
	
	

	Emergency Contact  :

	
	Mobile:
	
	Relationship:
	
	Name:



Medical Form


[bookmark: _GoBack]
Does your child have any of the following problems? (If yes, please explain)
	
	
	Yes
	No
	

	Allergies
	أي نوع من الحساسية؟
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Wear medical glasses
	هل يرتدي نظارة طبية؟
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Dietary requirements
	متطلبات غذائية خاصة
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Asthma
	الربو
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Febrile conclusion
	أي نوع من الحمى
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Epilepsy
	الصرع
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Urinary disorder
	تبول لا إرادي
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Hearing problem
	مشاكل في السمع
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Heart disorder
	مشاكل في القلب
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Skin problems
	مشاكل في البشرة
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Other medical problems
	مشاكل أخرى
	
	
	……………………………………………………………………………….

	Is your child taking any medication? YES / NO ………………………………………

Has your child had chickenpox? YES / NO
Has your child had measles? YES / NO
Does your child have a positive family history of Diabetes? YES / NO
Previous surgical operations? …………………………………………………………..

In case of emergency–if you cannot be reached–please
contact………………...
Tel. No.:……………………………..relationship to the child…………………………

As a parent/guardian, I authorize the school attending pediatrician to seek appropriate treatment for my child in case of medical emergency that may endanger my child’s life.
This authority is granted after a reasonable effort has been made to reach me.

Parent /Guardian Signature:…………………………………
Date:
	هل يتناول ابنك أدوية بصفة منتظمة؟ نعم / لا 
.....................................................................

هل أصيب طفلك بالجدري المائي سابقاً ؟  نعم / لا 
هل أصيب طفلك بالحصبة سابقاً ؟ نعم / لا 
هل لدى عائلة الطفل تاريخ للإصابة بمرض السكري؟ نعم /لا
هل خضع الطفل لعمليات جراحية سابقاً؟ 
.......................................................................

في حال الطوارئ و عدم استطاعة التواصل معي  يرجى التواصل مع :
..................................................
الجوال:
صلة القرابة بالطفل:.....................................
 
أفوض أنا والد الطالب/ الوصي عليه  المدرسة باتخاذ الإجراء اللازمة وتقديم  العلاج المناسب لطفلي في حالة الطوارئ الطبية التي قد تعرض حياة طفلي للخطر.
يتم منح هذه السلطة بعد أن تم بذل جهد معقول للاتصال بي.

 توقيع ولي الأمر:.......................................
تاريخ :





Enrolment Application Form

For School use only






	
	 Apply For Grade :
	
	
	
	Admission Date:

	 Yes     No
	Suitable for the applying grade:
	
	Age:

	
	Teacher:
	
	
	
	Exam Date :

	 Accepted     Not accepted    Conditionally accepted 
	Application Status:

	
	 Teacher Comments:

	
	Principal Comments:



School   Principal 













Undertaking
تعهد


	في حال قبول ابني في مدرسة الرواد الدولية فإنني أتعهد بالتالي:

1. سيخضع ابني لجميع القوانين والأنظمة  ولوائح السلوك والانضياط والانضباط، على النحو المنصوص عليه من قبل مديرة المدرسة أو الممثلين لها.
2. سأقوم بسداد رسوم التسجيل المستحقة للمدرسة والتي لا يتم استردادها تحت أي ظروف وأتفهم أنه في حال قمت بسحب ابني من المدرسة ثم رغبتي بإعاده تسجيله سيتم سداد رسوم تسجيل جديد.
3. سأقوم يسداد جميع الرسوم الدراسية المستحقة في المواعيد المحددة من قبل المدرسة ومع علمي التام أنه لن يتم عمل أي خصومات في حال غياب الطالب بشكل جزئي أثناء الفصل الدراسي.
4. في حال رغبتي بنقل ابني من المدرسة فسأقوم بإخطار المدرسة قبل فصل دراسي كامل من انتقاله وفي حال عدم الإخطار سألتزم بسداد رسوم الفصل الدراسي كاملاً.



بالتوقيع على هذا التعهد فأنا أؤكد اطلاعي وادراكي لجميع الشروط  وموافقتي عليها .
 ملاحظة:
يحق لمدرسة الرواد الدولية تغيير الشروط واللوائح من غير سابق انذار . وستتوفر أي تحديثات في مكتب الاستقبال أو لوحة الملاحظات الخاصة بالآباء.








الاسم:
التاريخ:
التوقيع:
	In the event of my child taking up a place at Alrowad International School, I hereby undertake and agree that:
1. My child shall be subject to the applicable rules, regulations and discipline, as laid down by the principal and her designated representatives.
2. I will pay the required registration fee to the school which cannot under any circumstances, be refunded. I understand that if I remove my child from the school in order to attend another school then I am again liable to pay the registration fee, if the student re-enters at Alrowad International School at a later date.
3. I will pay all fees (which will be billed in Advance)prior to the commencement of the term to which they apply, and I realize that there will be no reduction of fees even if my child is absent for part of the term.
4. I will give the school at least a full term's notice of my intention to withdraw my child .If no such notice is given a full term's fees will be payable.
In signing blow I confirm that I have read and understood the above undertaking and agree to be bound by the terms and conditions set out within it.

Note:
Alrowad International School retains the right to change its policies without any prior notice. Regular updates as to change will be available at reception / parent notice board.







Name:
Date:
Signature:







	سياسة الرسوم الدراسية
للعام الدراسي  2018/2017

	School Fees Policy
Academic Year 2017 /2018

	رسوم التسجيل وحجز المقعد:

	البند
	الشروط
	المبلغ
	تاريخ الاستحقاق

	رسوم تحديد المستوى
	· تدفع عند تسجيل الطالب للإجراء اختبار تحديد المستوى للطلاب المستجدين في المدرسة 
· هذه الرسوم غير مستردة في حال إجراء الطالب الاختبار
	550
	وقت التسجيل


	رسوم التسجيل
	· تدفع رسوم التسجيل مرة واحدة عند اجتياز الطالب  / الطالبة لاختبار تحديد المستوى. 
· هذه الرسوم غير مستردة حسب الشروط العامة للمدرسة
	1100
	بعد اجتياز اختبار القبول

	رسوم حجز المقعد
	· هذه الرسوم تدفع للطلبة الحاليين الذين يرغبون في الاستمرار معنا في العام القادم وتخصم من إجمالي الرسوم الدراسية .
	1000
	 عندفتح باب التسجيل للطلبة الحاليين للعام القادم



	Application/Registration and Reservation Fees:
	Payment Due Date
	Amount (QR)
	Terms & Conditions
	Description

	At time of registration
	550 Q.R
	Not included in Term Fees.
Non-refundable, Applicable
Only to New students.
	Application Fees

	Once the student is accepted
	1100 Q.R
	Not included in Term Fees.
Non-refundable, Applicable
Only to New students.
	Registration Fees

	Once next year reservation is
opened for existing students
and before opening for students
from outside The school
	1000 Q.R
	Discounted from the total
Fees.
Non -refundable, Applicable for
Existing students only.
	Reservation Fees




	تقسيم الرسوم الدراسية للعام الدراسي 2017 /2018 كالتالي:
	الصف
	الفصل الأول
	الفصل الثاني
	الكتب
	الزي

	
	
	
	
	

	الأول والثاني
	9064
	9064
	1100
	550

	من الثالث إلى السادس
	9630
	9631
	1100
	550

	رسوم المواصلات
	3000 
للعام كامل ( تدفع قبل استخدام الحافلات)



	The fee structure for the academic year 2017 /2018 is as follows:
	Uniform
Q.R
	Books
Q.R
	Second Term
Q.R
	First Term
Q.R
	Year / level

	550
	1100
	9064
	9064
	Year 1&2

	550
	1100
	9631
	9630
	Year 3 to 6

	Q.R. 3000 
Applicable before using the bus  
	Transportation




	طريقة دفع الرسوم المدرسية :


· يتم  دفع الرسوم المدرسية على قسطين  نقدا أو بواسطة شيك.
· يجب دفع كافة الأقساط المشار إليها  قبل تاريخ بداية كل فصل دراسي .
· يتم إيداع الشيكات لدى البنك في تاريخ استحقاق كل منها.

الشيكات المرتجعة من قبل البنوك: 
في حالة عدم قبول البنك للشيكات للمرة الأولى يتم إتخاذ الأجراءات التالية :
1.  يتم الإتصال بولي أمر الطالب وإبلاغه – بموجب رسالة نصية – بضرورة دفع المبلغ المستحق خلال يومين من تاريخه.
2.  في حال عدم قيام ولي أمر الطالب بدفع المبلغ المستحق خلال يومين على الأكثر ، سيتم إحالة الموضوع برمته الى الإدارة القانونية لإتخاذ الإجراءات الازمة حيال ذلك.
3. خلال فترة عدم سداد المبالغ المستحقة ستتخذ المدرسة الاجراءات التالية:  
· الإمتناع عن تزويد ولي الأمر بالتقارير المدرسية الخاصة بالطالب عن الفصل الدراسي موضوع الدفعة المستحقة. 
· الإمتناع عن تسجيل الطالب للعام الدراسي التالي.
· الإمتناع عن تزويد الطالب بشهادة تفيد إلتحاقه بالدراسة في الروضة ومغادرته لها.

الطلبة الذين يلتحقون بالمدرسة على نفقة الشركات والجهات الرسمية: 
· لن تقوم المدرسة بالمتابعة المباشرة مع الشركات والجهات الرسمية الراعية لدراسة الطالب / الطالبة وسيكون التعامل مع ولي الأمر بشكل مباشر. 
· يتعين على أولياء الأمور دفع الرسوم المدرسية بالطريقة والشروط المشار إليها أعلاه ومن ثم إسترداد المبالغ المدفوعة من الشركات والجهات الرسمية المعنية حسب السياسات المتبعة لدى هذه الشركات والجهات على أساس إيصالات الدفع الرسمية التي تصدرها المدرسة الى أولياء أمور الطلبة.



سياسة الإسترداد








تقوم المدرسة بإعادة الرسوم المدرسية المدفوعة  وفقا للشروط التالية :
1. إعادة (50%) من رسوم الفصل الدراسي : يمكن لولي أمر الطالب إسترداد(50%) من رسوم الفصل الدراسي إذا تم إخطار إدارة التسجيل والمالية خطيًا بإنسحاب الطالب المسجل  خلال الشهر الأول من  الفصل الدراسي.

2.  لا ترد أي رسوم مدرسية إذا تم إخطار إدارة التسجيل والمالية خطيًا بإنسحاب الطالب بعد انتهاء الشهر الأول من الفصل الدراسي. 

3. رسوم الكتب غير مستردة بمجرد بدء الطالب الدراسة داخل الصفوف.

·  في حال غياب الطالب خمسة عشرة يوماً من تاريخ بداية الفصل الدراسي دون إخطار المدرسة كتابياً فيفقد مقعده في المدرسة ولا  ترد رسوم حجز المقعد مالم يكن لديه عذر رسمي.

·  في حال قرر ولي أمر الطالب مغادرة الطالب للمدرسة بصورة مؤقتة ولفترة زمنية محددة ( شريطة موافقة مدير المدرسة والمجلس الأعلى) يتعين على ولي الأمر دفع كامل الرسوم المدرسية عن فترة المغادرة المؤقتة.
· يمكن لأولياء أمور الطلبة الذين يتم فصلهم من المدرسة إسترداد جزء من الرسوم المدرسية المدفوعة بنسبة يقدرها مجلس إدارة المدرسة.

تحتفظ المدرسة بحقها في إتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة  تجاه حالات عدم الإلتزام  بدفع الرسوم حسب هذه السياسة.




الشروط العامة :



· تحتفظ المدرسة بالحق في قبول الطلبة المسجلين في قوائم الإنتظار بدلا من الطلبة الحاليين الذين لم يقوموا بدفع الرسوم المدرسية بحلول تاريخ التسجيل للعام الدراسي الجديد .
· تجدر الملاحظة بأنه لا يجوز تحويل رسوم التسجيل المدفوعة من طالب إلى آخر حتى لو كان الطالب الآخر من نفس الأسرة.

· في حال إلحاق أكثر من أخ يتم عمل خصم 10% من الرسوم الدراسية الأساسية للأخ الثاني وخصم 5% للأخ الثالث فأكثر من قيمة القسط الثاني

تعهد ولي الأمرأقر أنا الموقع أدناه ،  قبول القواعد المذكورة أعلاه والتعهد بالالتزام بها بالإضافة لجميع القواعد واللوائح المطبقة في المدرسة  خلال الفترة التي سيكون ابني ملتحق فيها بالدراسة.

الاسم:  ........................................................... 
                                                                   
التاريخ: ............................................................ 
                                                                                
الصف الدراسي: ................................................... 
                                                                       
والد الطالب / الطالبة : ............................................ 
                                                                                                       
التوقيع: ..............................................................
                                                                                                          .


	
Fees Payments:


· Fees are to be paid in two equal installments as per below Methods of payment:
Cash  or Cheque
· The installments are due on first day of every term.
· Checks will be deposited at the bank in due date.
Returned Cheques:
In the case of first time rejected cheques; the below actions will be taken:
1. First Parents will be called and a text message will be sent informing parent to pay within two Days.
2. In case of non-payment during the two days, the cheque will be resent to the bank again. And if it is rejected for the second time it will be forwarded to the legal department to take the required action.
3. During the payment follow-up period school will take the following measures:
The parent will not be allowed to receive the student’s report for the non-paid semester.
The student will not be registered for the next academic year.
The School will not issue a certificate indicating the student’s enrolment period in the school.
 
Company Sponsored Students:
School deals directly with the guardian and no direct follow-up with the sponsoring companies is offered.
Parents are required to pay the fees as per the above terms and conditions and get reimbursed as per their company’s policy based on the official receipt issued by the school.
Refundable fees Policy



The school will only refund the tuition fees as per below terms & conditions:
1.  50% Refund: Half term fees paid is refundable if registration and finance department is notified in writing of the withdrawal of a student during the first month of the term.
2. 0% Refund: No fees will be refunded if registration and finance department is notified with the withdrawal of a student after the end of the first month of the term.
3. Book fees are nonrefundable once the student attended the class and books are issued.
 In case of student's absence 15 days from the date of the beginning of the semester without written notice to the school he loses his seat in the school and seat reservation fees cannot be refunded unless he has a formal excuse.
· Registered students who decide to leave the school for temporary period of time (subject to principal approval and SEC), is obligated to pay the full fees for this temporary period.
Only the tuition fees are refunded for expelled students. This amount will be valued by the school board.
The School reserves the right to take any legal proceedings towards any undone payments of fees as per the above policy.


Terms and Conditions:




The School reserves the right to accept students from the waiting list in place of students, who have not paid their fee installments by the date of registration for next year.
It should be noted that the registration of every child is treated individually. No fees can be transferred from one child to another, even within a family.
· Second brother will be given 10% discount from the basic tuition fees and a 5% discount for the third brother and later siblings, the discount will be deducted from the second installment.
Commitment 

 I, here, by signing below, accept the above rules and agree to comply with them along with all other school rules and regulations for the period that my child/children is/are enrolled at the school.

Name:                                                                               .
Date:                                                                                 .
Year:                                                                                 .
Parent/Guardian of Student: 
                                                                                                                                                                                                       Signature: 
                                                                                              

















	











	




Our Vision: To provide an Islamic, stimulating and advanced learning environment that successfully meets the challenges of our evolving world.
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11


 


7


 


الصف الثاني


 


6


 


29


 


11


 


8


 


الصف الثالث


 


7


 


29


 


11


 


9


 


الصف الرابع


 


8


 


29


 


11


 


10


 


الصف الخامس


 


9


 


29


 


11


 


11


 


الصف السادس


 


10


 


29


 


11


 


12


 


 


 


Admission Procedure:


 


 


·


 


Admission is based on 


past school records, an 


admission 


assessment


, and an interview.


 


·


 


Collect an Application Form from the School 


Reception. Complete the Application Form and 


return it to the Registrar including the following 


documents:


 


·


 


5 Passport size Photos


 


·


 


Copy of 


student's


 


passport / ID / Birth certificate


 


·


 


Copy of last school report


 


·


 


Copy of both Guardian ID / Passport


 


·


 


Letter of conduct from previous school 


( where applicable)


 


·


 


Medical File From 


primary health care center.


 


Regarding 


 


students ages registration is matched 


with 


Ministry of


 


Education 


and Higher E


ducation


 


ages 


in 30


th


 


of September:


 


class


 


Age


 


Minimum


 


Maximum


 


D


 


M


 


Y


 


Grade 1


 


5


 


29


 


11


 


7


 


Grade 2


 


6


 


29


 


11


 


8


 


Grade 3


 


7


 


29


 


11


 


9


 


Grade 4


 


8


 


29


 


11


 


10


 


Grade 5


 


9


 


29


 


11


 


11


 


Grade 6


 


10


 


29


 


11


 


12


 


 


 


 


 


 


 


 


 




   

Our Vision:

 To provide an Islamic, stimulating and advanced learning environment 

that successfully meets the challenges of our evolving world. 

 

  Under the supervision of  Ministry of   Education  and High Education   in   Qatar   Al Aziziya  –   S ulait Bin Qais St.Tel :  44505795   - 50004904   P.O.Box: 9819 Doha  –   Qatar   E - mail  rowad.ins@gmail.com   website:  iq.arrowad.sch.sa    

: إجراءات التسجيل والقبول     يعتمد قبول الطالب على سجلاته الدراسية السابقة بالإضافة لاختبار  . ومقابلة تحديد المستوى   •  استلام   نموذج   طلب التسجيل   من   مكتب الاستقبال و   تعبئة   نموذج   الطلب   وإعادته    ومرفق معه    الوثائق   التالية :        5 ) حجم صور جواز السفر (  صور للطالب       نسخة   من   جواز   سفر   ال طالب  /  الرقم الشخصي  /  شهادة   الميلاد      نسخة   من   تقرير   المدرسة   . السابقة      نسخة   البطاقة الشخصية  /  جواز   السفر  لكلا الوالدين      شهادة   سلوك   من   المدرسة   . السابقة      الملف الصحي من مركز الرعاية الصحية الأولية       فيما يخص أعمار تسجيل الطلاب يتم مطابقة الأعمار مع تعميم  وزارة التعليم الخاص بأعمار القبول في  30 .  سبتمبر من كل عام  

الصف   السن  

الحد الأدنى   الحد الأعلى  

يوم   شهر   عام  

الصف الأول   5   29   11   7  

الصف الثاني   6   29   11   8  

الصف الثالث   7   29   11   9  

الصف الرابع   8   29   11   10  

الصف الخامس   9   29   11   11  

الصف السادس   10   29   11   12  

    Admission Procedure:        Admission is based on  past school records, an  admission  assessment , and an interview.      Collect an Application Form from the School  Reception. Complete the Application Form and  return it to the Registrar including the following  documents:      5 Passport size Photos      Copy of  student's   passport / ID / Birth certificate      Copy of last school report      Copy of both Guardian ID / Passport      Letter of conduct from previous school  ( where applicable)      Medical File From  primary health care center.   Regarding    students ages registration is matched  with  Ministry of   Education  and Higher E ducation   ages  in 30 th   of September:  

class  Age  

Minimum  Maximum  

D  M  Y  

Grade 1  5  29  11  7  

Grade 2  6  29  11  8  

Grade 3  7  29  11  9  

Grade 4  8  29  11  10  

Grade 5  9  29  11  11  

Grade 6  10  29  11  12  

 

             

